
Referat af bestyrelsesmødet 

13. dec. 2011

• Vi sagde velkommen til Michael og Eva der overtager have 88 pr. 1.2.2012.

• Parkering på pladsen. Der er fortsat problemer. Der er blevet skabt en parkeringsplads hvor 
blomsterkummen tidligere stod samt nedlagt den for enden af midten ned mod 
basketkurven. Dette er sket for, at vi kan få plads til at storskraldcontainer kan læsses af og 
på ordentligt. Vær venlig ikke at fjerne afspærringen og parkere der. 

Vi er 92 husstande, men har ikke 92 parkeringspladser. Derfor er det ekstra vigtigt, at folk 
med mere end en bil pr. have, ikke yderligere forværrer pladsmanglen. Hjælp bestyrelsen 
med at få bugt med dette: Ser du at et medlem har mere end en bil på pladsen, så påtal det 
venligst - ikke kun fordi vi partout skal overholde vedtægternes regler, men for at hjælpe og 
give plads til hinanden.

• Vi har behandlet en klage fra et medlem og udarbejdet et svar. Medlemmet får dette svar 
snarest.

Næste møde er den 10. januar i have 22.


